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Interpelacje i zapytania radnych 
 

Radny GRZEGORZ GREGOROWICZ  

Szanowni zebrani, mam pytanie o treści następującej – jak przestrzegana jest zasada nadzoru i 

przestrzegania uprawnień urlopowych przez kierowników jednostek organizacyjnych 

podległych pod Pana Burmistrza i przez Pana osobiście. Zbliża się koniec kadencji i zawsze w 

tym okresie trwa wytężona debata publiczna, jak to dziesiątki tysięcy złotych samorządy 

przeznaczają na ekwiwalenty urlopowe. Przestrzegając przed tą decyzją, czy jakby przed tą 

debatą chciałbym się dowiedzieć, jak tutaj w Lubartowie wygląda ta kwestia. 


